
Formulier - Aanvullend agendapunt commissie

Bart Johannes Vermaercke (N-VA) op 18-08-2020 21.58 
  
Commissie:
Eerste Commissie - Grondgebonden materies 
  
Betreft (onderwerp): 
Fietsnelweg F7 
  
Motivatie:
Onlangs stelde ik een schriftelijke vraag aan de deputatie ivm met de fietsbrug (F7) over de
Volhardingslaan te Deinze. Bij deze dank aan de deputatie voor het duidelijke antwoord. In
navolging hiervan had ik graag vernomen wat de stand van zaken is bij nog enkele missing links in
de buurt. 
  
Concreet voorstel:
1. Het tracé Nachtegaalstraat-Molenstraat en Molenstraat-Tonnestraat. Gezien Infrabel de werken
daar heeft uitgevoerd (sluiting overgang Tonnestraat) lijkt mij er vooruitgang mogelijk in het tracé.
Wat zijn de verdere stappen. 2. Het stuk tussen de Beekstraat en de Karrestraat is ondertussen
gegund. Maar aansluitend daarop is het traject Karrestraat en Klapstraat onzeker. (Keuze Infrabel)
Is er vooruitgang in dit dossier? Zo niet wie is de initiatiefnemer om dit te trekken? 
  


